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§§ 1- 11  

       

Sekreterare:   _______________________ 

   Barbro Trygg 

Justerare: 

 

 

______________________                           _________________________ 

Sigvard Ländin                    Per Westberg                  

 

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Val av ordförande och vice ordförande 

Till ordförande för 2008 omvaldes enhälligt Sigvard Ländin och till vice ordförande omvaldes 

enhälligt Per Westberg.  

 

§ 3 Val av upphandlingsdelegerade 

Till upphandlingsdelegerade för 2008 omvaldes Birgit Grahn och Margareta Apelskog. Annica 

Dominius framförde sin uppskattning av upphandlingsdelegerades synpunkter på 

förfrågningsunderlaget inför upphandling av Råcksta sjukhem. 
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§ 4 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägg av några punkter under övriga frågor. 

 

§ 5 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 13/2007 från sammanträdet den 12 december 2007 blivit justerat. 

Protokollet var dock inte utskickat varför synpunkter kan lämnas vid pensionärsrådets 

sammanträde den 1 februari.  

 

§ 6 Val av justerare till dagens protokoll 

Per Westberg utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll 

den 21 januari klockan 15.00. 

 

§ 7 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn rapporterade att julfesten på Hässelgården besöktes av 240 personer och var 

väldigt lyckad. Även luciafesten var välbesökt och lyckad. Hässelgården har fått fondpengar 

(10.000 kronor) för framtida aktiviteter. 

 

Angående restaurangen informerade Annica Dominius att förvaltningen har sagt upp 

restauranglokalerna till den 31 december 2008. 

  

Förtroenderådet önskar att alla enhetschefer på Hässelgården deltar i förtroenderådet. Annica 

Dominius föreslår att Ingrid Lindeborg som är biträdande avdelningschef och övergripande 

ansvarig för Hässelgården från den 1 januari 2008 representerar hela verksamheten i 

förtroenderådet.  

Pensionärsrådet hänskjuter beslutet till förvaltningen. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson informerade från Skolörtens två förtroenderåd.  

I januari var Micasa, stadens fastighetsbolag, representerad. De fick ta emot alla önskemål om 

åtgärder på fastigheten som framförts tidigare i förtroenderådet.  

 

§ 8 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 29 januari 2008 

a. Nälsta servicehus – verksamhetsuppföljning 

Pensionärsrådet har diskuterat verksamhetsuppföljningen av Nälsta servicehus och 

konstaterar att det finns en rad åtgärder som behöver vidtas såsom utbildning av personalen 

och upprustning av lokalerna. Pensionärsrådet hemställer hos stadsdelsnämnden att de 

vidtar de åtgärder som är nödvändiga på Nälsta servicehus. 

 

b. Verksamhetschef för stadsdelens äldreboenden 

Pensionärsrådet har diskuterat ärendet och ser mycket positivt på förslaget och har inget att 

erinra.  

 

c. Namnbyte på Hässelby Gårds äldreboende till Hässelbygårdens vård- och omsorgsboende 

Pensionärsrådet har inget att erinra. 
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d. Kostpolicy för Stockholms stads äldreomsorg, svar på remiss från kommunstyrelsen. 

Pensionärsrådet har gått igenom kostpolicyn och ser med tillfredsställelse på att kosten har 

fått en framskjuten betydelse inom äldreomsorgen och har inget att erinra. 

 

§ 9 Övrig information från äldreomsorgen 

a. Lex Sarah anmälningar – hemtjänsten (stadsdelsnämndens slutna del den 12 februari) 

Annica Dominius informerade om två Lex Sarah anmälningar inom hemtjänsten. 

b. Lex Sarah anmälan på Nälsta servicehus (stadsdelsnämndens slutna del den 12 februari) 

Annica Dominius informerade om en Lex Sarah anmälan på Nälsta servicehus. 

 

Annica Dominius informerade vidare: 

Temamånader 

Förvaltningen arbetar med Temamånader om kost. En enkät har gått ut till pensionärer/ 

anhöriga med frågor om kosten. Personalen får till att börja med en inspirationsföreläsning och 

därefter kunskapsföreläsningar under våren. 

 

Kostprojekt 

En dietist är anställd för ett kostprojekt inom hemtjänsten med medel från Kompetensstegen. 

Dietisten kommer att ha arbetsplatsförlagd utbildning i livsmedelshygien, kost och nutrition 

och vad man ska tänka på i samband med matsituationen. Projektet utgår från den 

rekommendation som finns i ”Mat för äldre”. Förhoppningsvis hinner dietisten att under 2008 

påbörja praktisk utbildning för hemtjänstens personal i enklare matlagning. 

 

Byte av insats 

I de nya riktlinjerna för biståndsbedömning som antagits i staden ska pensionären ha möjlighet 

att byta insats ibland, t.ex. om någon vill gå till affären för att se vilka varor som finns istället 

för att ha en annan insats ska detta vara möjligt. 

 

Verksamhetsplan och budget 

På grund av ökade lönekostnader har enheterna svårt att få budget i balans. För förvaltningen 

innebär det att besparingar måste vidtas. Varje enhet har fått i uppdrag att föreslå och 

förhandla sina besparingar. Pensionärsrådet kommer att hållas informerad.  

Pensionärsrådet ifrågasätter politikernas satsning på äldreomsorgen när verkligheten ser 

annorlunda ut.  

 

Dagismorfar 

I oktober 2006 fattade stadsdelsnämnden beslut om projektet ”dagismorfar”. Äldreomsorgen 

har fått en förfrågan från ett par av stadsdelsnämndens ledamöter om projektet har verkställts. 

Pensionärsrådet har inte aktualiserat frågan ytterligare. Äldreomsorgen har inte prioriterat 

frågan eftersom det gäller friska pensionärer och rör förskoleverksamheten mer än 

äldreomsorgen. 

 

§ 10 Övriga frågor 

Trygghetsringning 

Per-Erik Bergman informerade om att det är svårt att få igång trygghetsringningen. Efter en 

artikel i tidningen ”Mitt i Västerort” har endast ett par intresserade tillkommit till de tidigare 4 
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”avprickarna”. 18 personer är anmälda för trygghetsringning. Gruppen ska sammanträda och 

fatta beslut om åtgärder för att få verksamheten känd alternativt lägga ner den.  

 

För att göra trygghetsringningen känd bland pensionärerna behövs att de får information direkt 

i brevlådan. Annica Dominius godkänner att gruppen för trygghetsringning gör ett utskick och 

att fakturan skickas till och betalas av äldreomsorgen.  

 

Stimulansbidrag från Socialstyrelsen 

Birgit Grahn har fått en förfrågan om pensionärsföreningarna ska söka bidrag från 

socialstyrelsen för anhörigstöd. Per-Erik Bergman informerar om att det är förbunden som kan 

söka pengarna och inte den lokala pensionärsföreningen. 

 

Genomlysning av äldreomsorgen – resultat av handlingsplanen 

Margareta Apelskog framför att pensionärsrådet borde ha en representant i stadsdelsnämndens 

referensgrupp för uppföljning av den handlingsplan som upprättades. Annica Dominius 

informerar om att referensgruppen träffats var fjärde vecka under hösten. Referensgruppen har 

sitt sista möte i februari. Efter det kommer information att ges på stadsdelsnämndens slutna 

del. Pensionärsrådet får löpande information från Annica Dominius. 

 

Inbjudan till samverkan med Stockholms läns landsting 

En inbjudan har kommit till pensionärsrådet till ett möte den 15 februari. Mötet handlar om 

samverkan mellan Programberedning Äldre- och multisjuka Stockholms läns landsting och de 

kommunala pensionärsråden. Pensionärsrådet beslöt att Olle Eriksson från Kommunstyrelsens 

pensionärsråd inbjuds att berätta om mötet. 

 

§ 11 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 1 februari 2008 

kl. 9.00-11.00 i rum Markelius 

 

   ------ 


